

FOR HOSPITAL/MEDICAL PROFESSIONAL USE,
AND FOR OVER-THE-COUNTER USE

Rev 002

REF G3003

Product Description

BIHOCL™ PureGel™ is an ultra-pure HOCl formulation in the form of a hydrogel wound cleanser. This isotonic hydrogel promotes the occlusion of wounds and enhances the lubrication of wound dressings. Gentle and effective, BIHOCL™ PureGel™ aids in the mechanical removal of debris and foreign materials from the wound or application site. As the clear hydrogel gently moves across the wound bed, it facilitates the cleansing process, creating a favourable environment for wound healing. Trust the advanced properties of BIHOCL™ PureGel™ for optimal wound care and management.

Intended Use

BIHOCL™ PureGel is a hydrogel designed for cleansing, occlusion, moistening, debriding, and effectively removing foreign materials, including microorganisms and debris, from exuding and/or dirty wounds. This advanced solution caters to acute and chronic dermal lesions, ranging from stage I-IV pressure ulcers, stasis ulcers, diabetic ulcers, and post-surgical wounds to first and second-degree burns, abrasions, and minor skin irritations. BIHOCL™ PureGel also finds application in conditions such as diabetic foot ulcers, ingrown toenails, grafted and donor sites, and exit sites, providing comprehensive care. Its exceptional properties make it ideal for occluding wounds and lubricating absorbent wound dressings, ensuring optimal wound management. Trust BIHOCL™ PureGel™ to deliver superior performance in wound care under professional guidance.

Ingredients

Hypochlorous Acid (0.03%), Electrolyzed Saline, Mineral Clay, Sodium Phosphate

Safety

Not for injection. For external use only. Discontinue use immediately if irritation, sensitization, or reaction occurs. Do not use on patients with known sensitivity to hypochlorous acid (HOCl). This product is non-pyrogenic and is not made with natural rubber latex.

Disposal

BIHOCL™ PureGel™ is an environmentally conscious solution, leaving behind no harmful residues or by-products. After use, it naturally breaks down into harmless elements of salt and water, ensuring its safe disposal through the public sewer system.

Instructions

If necessary, debride the wound or cleanse using a wound cleanser like BIHOCL™ PureCleanse™. Apply a generous amount (approximately 1/4" to 1/2" thick) of BIHOCL™ PureGel™ to cover the entire wound bed, including areas of undermining. Apply a thin layer to the skin around the wound and allow it to dry. Proceed to cover with an appropriate wound dressing or covering, avoiding silver and other wound dressings containing heavy metals.

For general skin care, cleanse the affected area with a suitable skin cleanser such as BIHOCL™ PureCleanse™. Once dry, apply a thin layer of BIHOCL™ PureGel™ and reapply as needed.

For indwelling vascular catheters, apply a sufficient quantity of BIHOCL™ PureGel™ to fully cover the skin area around the catheter. Then, cover with an appropriate site dressing.

For ostomy care, apply a thin layer of BIHOCL™ PureGel™ to the peristomal area and allow it to dry before applying the ostomy appliance.

Over-The-Counter (OTC) Use

BIHOCL™ PureGel™ is also available for OTC use, intended to facilitate mechanical cleansing and removal of dirt, debris, and foreign material from skin abrasions, lacerations, minor irritations, cuts, exit sites, and intact skin.

Storage

Do not freeze. Store at room temperature up to 25°C, or refrigerate. Dispense from original packaging only. For optimal efficacy, do not use the solution past its expiration date (printed on the bottle itself).



Health Canada Class II Medical Device License (MDL) #110242

Questions, comments or concerns? Please contact us.

info@biomiq.health | 1-800-573-1295 | www.biomiq.health

BIOMIQ

Manufactured for Biomiq Inc. by Sterasur Inc.

137 Glasgow St., Unit 115 Kitchener, ON N2G 4X8 Canada

PUREGEL™

Mode d'emploi **FR**

BIHOCL™ PureGel™

Hydrogel avancé pour la peau et les plaies (60 mL)

POUR USAGE HOSPITALIER/PROFESSIONNEL DE LA SANTÉ ET EN VENTE LIBRE

Rev 002

REF G3003

Description du l'appareil

BIHOCL™ PureGel™ est un gel hydro-alcoolique pour le nettoyage des plaies contenant de l'acide hypochloreux comme conservateur, inhibant efficacement la contamination microbienne. Conçu pour créer un environnement humide, BIHOCL™ PureGel™ détache délicatement les exsudats contaminés, les lambeaux et les corps étrangers du lit de la plaie. Son action mécanique unique facilite l'élimination facile de la saleté, des débris et des micro-organismes. En humidifiant et nettoyant les plaies, BIHOCL™ PureGel™ soutient de manière optimale le processus naturel de guérison, favorisant un environnement favorable à la cicatrisation des plaies. Découvrez la puissance de BIHOCL™ PureGel™ pour faire progresser les soins des plaies.

Utilisation prévue

Gel hydro-alcoolique conçu pour le nettoyage, l'occlusion, l'humidification, le débridement et l'élimination efficace des matériaux étrangers, y compris les micro-organismes et les débris, des plaies exsudantes et/ou sales. Cette solution avancée convient aux lésions dermiques aiguës et chroniques, allant des ulcères de pression de stade I à IV, des ulcères de stase, des ulcères diabétiques et des plaies postopératoires aux brûlures du premier et du deuxième degré, aux abrasions et aux irritations cutanées mineures. BIHOCL™ PureGel est également utilisé dans des conditions telles que les ulcères du pied diabétique, les ongles incarnés, les sites de greffe et de don, ainsi que les sites de sortie, offrant ainsi des soins complets. De plus, ses propriétés exceptionnelles en font le choix idéal pour l'occlusion des plaies et la lubrification des pansements absorbants, assurant une gestion optimale des plaies. Faites confiance à BIHOCL™ PureGel pour des performances supérieures dans les soins des plaies sous la supervision de professionnels de la santé.

Ingrédients

Acide hypochloreux (0,03 %), solution saline électrolysée, argile minérale, phosphate de sodium

Sécurité

Ne pas injecter. Pour usage externe uniquement. Cesser immédiatement l'utilisation en cas d'irritation, de sensibilisation ou de réaction. Ne pas utiliser chez les patients ayant une sensibilité connue à l'acide hypochloreux (HOCl). Ce produit est apyrogène et ne contient pas de latex de caoutchouc naturel.

Élimination

BIHOCL™ PureGel™ est une solution respectueuse de l'environnement qui ne laisse aucun résidu ou sous-produit nocif. Après utilisation, elle se décompose naturellement en éléments inoffensifs de sel et d'eau, assurant une élimination sécuritaire par le réseau d'égouts public.

Instructions

Si nécessaire, débridez la plaie ou nettoyez-la à l'aide d'un nettoyant pour plaies tel que BIHOCL™ PureCleanse™. Appliquez une quantité généreuse (environ 1/4" à 1/2" d'épaisseur) de BIHOCL™ PureGel™ pour couvrir l'ensemble du lit de la plaie, y compris les zones d'érosion. Appliquez une fine couche sur la peau autour de la plaie et laissez sécher. Ensuite, recouvrez avec un pansement ou un couvre-plaie approprié, en évitant les pansements contenant de l'argent et d'autres métaux lourds.

Pour les soins généraux de la peau, nettoyez la zone affectée avec un nettoyant cutané approprié tel que BIHOCL™ PureCleanse. Une fois sec, appliquez une fine couche de BIHOCL™ PureGel™ et réappliquez selon les besoins.

Pour les cathéters vasculaires indwelling, appliquez une quantité suffisante de BIHOCL™ PureGel™ pour couvrir complètement la zone cutanée autour du cathéter. Ensuite, recouvrez avec un pansement adapté.

Pour les soins de stomie, appliquez une fine couche de BIHOCL™ PureGel™ sur la zone péri-stomale et laissez sécher avant de poser l'appareil de stomie.

Utilisation en vente libre (OTC)

BIHOCL™ PureGel™ est également disponible en vente libre pour faciliter le nettoyage mécanique et l'élimination de la saleté, des débris et des matériaux étrangers des abrasions cutanées, des lacérations, des irritations mineures, des coupures, des sites de sortie et de la peau intacte.

Entreposage

Ne pas congeler. Conserver à température ambiante jusqu'à 25 °C ou au réfrigérateur. Distribuer uniquement à partir de l'emballage d'origine. Pour une efficacité optimale, ne pas utiliser la solution après sa date d'expiration (imprimée sur la bouteille).



Numéro d'Homologation des Instruments Médicaux de Santé Canada #110242

**Des questions, des commentaires ou des préoccupations ?
Veuillez nous contacter.**

info@biomiq.health | 1-800-573-1295 | www.biomiq.health

BIOMIQ

Fabriqué pour Biomiq Inc. par Sterasure Inc.

137 rue Glasgow, Unité 115, Kitchener, ON, N2G 4X8, Canada